
EN 

OPEN SOURCE SOFTWARE LICENSE INFORMATION 
 

The software components provided with eneo products may contain copyrighted software that is licensed under 

various open source software licenses. For detailed information about the contained open source software 

packages, the used package versions, license information and complete license terms, please refer to…  

• the open source information included in your products user interface, 

• the product detail pages on the eneo website (www.eneo-security.com), 

• the eneo download portal (https://datacloud.videor.com/s/eneodownloadportal). In case that previous 

link is broken, the latest link to the eneo download portal can be found on the respective eneo product 

page at www.eneo-security.com.  

• the download package of your firmware. The complete open source software license information of 

your product is included in the corresponding software download package that can be found in our 

download portal. 

If you are missing any information, please contact opensource@eneo-security.com, we will of course be happy 

to provide you with the missing information and will also make the missing information available to the public.  

If you want to get access to the open source components (source codes) used in our products, please contact 

opensource@eneo-security.com.  

 

 

 

DE 

OPEN-SOURCE-SOFTWARE-LIZENZINFORMATION 

Software, die mit eneo Produkten ausgeliefert wird, kann urheberrechtlich geschützte Softwarekomponenten 

enthalten, die unter verschiedenen Open-Source-Lizenzen stehen. Detaillierte Informationen über die 

enthaltenen Open-Source-Softwarepakete, die verwendeten Paketversionen, Lizenzinformationen und die 

vollständigen Lizenzbedingungen finden Sie  

• in der Benutzeroberfläche Ihrer Produkte enthaltenen Open-Source-Informationen, 

• auf den Produktdetailseiten auf der eneo Website (www.eneo-security.com), 

• im eneo Downloadportal (https://datacloud.videor.com/s/eneodownloadportal). Für den Fall, dass der 

vorherige Link nicht mehr funktioniert, finden Sie den aktuellen Link zum eneo-Downloadportal auf 

jeder eneoProduktseite unter www.eneo-security.com.  

• im Download-Paket Ihrer Firmware. Die vollständigen Open-Source-Software-Lizenzinformationen zu 

Ihrem Produkt sind im entsprechenden Downloadpaket enthalten, das Sie in unserem Downloadportal 

finden. 

Sollte Ihnen eine Information fehlen, wenden Sie sich bitte an opensource@eneo-security.com, wir stellen 

Ihnen die fehlende Information natürlich gerne zur Verfügung und werden diese ebenfalls der Öffentlichkeit 

zugänglich machen. 

 

Wenn Sie Zugang zu den in unseren Produkten verwendeten Open-Source-Komponenten (Quellcodes) erhalten 

möchten, wenden Sie sich bitte an opensource@eneo-security.com. 
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